
 
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

23.10.2023  
  
  

Přítomni: Mysliveček, Dostál, Přibyla, Janovič, Jakubička, Plesník, Pernica, Matyska, Konečná   
   
  
Informace od ředitele ÚVT:  
  

 Účast na jednání vedení MU na téma EPIS – generační obměna EPIS. Ředitel 
informoval o stavu projektu. Proběhla diskuse, při níž prorektor Polčák a kvestorka 
Valešová zdůraznili strategický význam tohoto projektu a jeho prioritu pro MU.   

  
 EPIS – ÚHOS rozhodl ve prospěch MU u 2 řízení ve věci generační obměny EPISU v 

první instanci. Bude následovat rozklad (druhá instance rozhodování).  
  

 Ředitel ÚVT se společně s pror. Polčákem zúčastní dne 9.11.2023 
jednání v Praze na Ministerstvu zahraničních věcí za účelem jednání o možné podoře 
provozování a vývoji IT ze strany MU ve veřejné správě v ČR.   

  
 Na základě evaluace Evropské komise jsme na ÚVT obhájili ocenění HR Award.  

Jsme tedy držiteli HRS4R Embedded a vstupujeme tak do další etapy, kdy musíme 
naplňovat akční plán aktualizovaný v rámci implementační fáze. Období bude 
ukončeno v termínu 10/2026. Kolegium ředitele tímto vyslovuje poděkování 
všem, kteří se podíleli na přípravě podkladů pro evaluaci i implementaci celého 
programu.    

  
 6. 11. 2023 se uskuteční Rozšířené kolegium ředitele – ředitel tímto prosí zejména 

vedoucí o zaslání návrhů případných témat do pondělí 30.10  
  

 Příprava Newsletteru – bude se posílat začátkem měsíce. V Newsletteru 
bude uveřejněno info o vánočním večírku, který se uskuteční v pondělí 11. 12. 2023 v 
CityHouse od 16:00 do 22:00 hod. Program a itinerář bude upřesněn během 
listopadu.  

  
 Informace k rozpočtu – aktuálně nejpravděpodobnější scénář rozpočtu – nulový nebo 

velmi malý růst (možná ~1 % PVČ) – tedy optimističtější verze rozpočtu ÚVT.   
  

 Dne 21.11.2023 se uskuteční Mezinárodní hodnocení vědy a výzkumu na ÚVT.  
  

 Dne 13. 12. 2023 se uskuteční zasedání vědecké rady ÚVT.  
  

 Proběhla Rada pro IT – řeší se téma AI na univerzitě a celouniverzitní nákup licencí. 
ÚVT dostalo za úkol zajistit podmínky hromadného nákupu licencí, na základě kterých 
by se pak jednotlivá HS mohla rozhodnout o počtu pořizovaných licencí.  

  



  

 Z informací od doc. Brandejse / IS MU vyplývá, že 75 % studentů bylo ztotožněno 
elektronicky, pomalu se tak blíží konec fyzických zápisů.   

  
  
Zástupce ředitele pro vědu  
 

 Příprava mezinárodního hodnocení VaV na ÚVT – je připraven pre-reading, aktuálně 
je zapotřebí jej rozeslat hodnotitelům.    

  
Informace od divizních:  
 
DITI   

 Realizace nákupu Cisco zařízení pro MU – Kolegium ředitele vyslovuje poděkování a 
pochvalu Petru Velanovi za kompletní realizaci a zajištění nákupu.  

 Prohlídka Šumavská Tower – T. Plesník společně s L. Schäferovou se účastnili prvotní 
prohlídky budoucích prostor (informace o aktuální situaci, možnostech, strukturované 
kabeláži, zálohovaném napájení atd.)  

 Rekonstrukce Fakulty informatiky – menší posun termínu běžícího VŘ na přeložky 
optických sítí do multikanálu. Jedná se o přípravnou fázi vlastní realizace rekonstrukce 
budovy D (FI MU), vč. spojovacích prostor (krčků) s budovou B a C.  

 Stěhování starých sálů do A510 – dokončena revize obsazenosti racků na starých 
sálech (Horní sál, Dolní sál, Bomburovna). Po začištění evidence bude zapotřebí 
přesunout celkově 18 racků do nových prostor – kritické služby MU budou primárně 
přesouvány do A510. Aktuálně probíhá revize evidence racků na A510 společně 
s CERIT-SC a CESNETem. Společná schůzka naplánována na 1. 11. od 14:00.   
  

PED  
 Na zasedání Rozšířeného kolegia ředitele bude představen přístup k odměnám na 

konci roku, informace ke stěhování a k vánočnímu večírku.  
   
DIS    

 M. Jakubička informoval o výjezdním zasedání ve Křtinách s týmem elektronizace – 
plán priorit na příští rok, zaměření zejména na EPIS, nižší priorita běžného rozvoje.  

 Dotaz ohledně EPIS a Spisovky – z Vedení MU je opakovaně komunikována 
silná preference MU, aby Spisová služba byla jednotná, a to v IS.    

 Dotaz na setkání rektorátu s IS – týkalo se to spisové pohledávky a zákoníku práce   
 Oslovuje nás Karlova univerzita – chtějí od nás informace, což indikuje zájem o 

detailnější spolupráci, pokud se podaří najít vzájemně přijatelné podmínky.    
    
HR   

 Budou se schvalovat dohody o home office (PND), přijde ke schválení do IS  
 Změny v DPP/DPČ: od některých členů Kolegia zazněla zpětná vazba, že není zřejmé, 

co přesně mají zaměstnanci dělat. Michal Pernica přislíbil, že v nejbližších dnech 
zveřejní podrobnější informace. Zároveň dochází průběžně k 
ladění technických záležitostí, například aby vedoucí pracovník měl vždy přístup 
k rozvrhu práce dohodářů na jeho oddělení.  

 Čerpání dovolené – Ředitel apeluje na všechny zaměstnance, aby postupovali jako v 
minulosti, tedy do konce roku vyčerpali dovolenou v maximální možné míře. Převod 



  

dovolené do příštího roku bude možný jen ve výjimečných případech a to do 5 dnů 
(na základě zaslání žádosti schválené vedoucím pracovníkem), a do 10 dnů 
(na základě žádosti schválené ředitelem ÚVT).  

  
   

CERIT-SC   
 Dne 19.10.2023 proběhlo předávání ocenění prorektorky MU za excelentní výsledky v 

doktorském studiu. Za ÚVT byli oceněni dr. Ivo Durník (absolvent) a prof. Matyska a 
dr. Filipovič (školitel a školitel-konzultant). Kolegium se přidává ke gratulacím za skvělé 
výsledky.  

  
  
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
   
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     
  
 


